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Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 940 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2008 rok  
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
   Szczeciński na 2008 rok . 
4.Sprawy róŜne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół nr 11/07 z poprzedniego posiedzenia został przyj ęty przez komisję 
jednogłośnie bez odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi i pytania do otrzymanego projektu budŜetu 
gminy na 2008 rok . 
Radna Ewa Domańska zbierając głos na samym początku zasygnalizowała ,Ŝe ją 
zaniepokoił trochę większy deficyt budŜetowy niŜ w roku obecnym , dalej powiedziała 
Ŝe brak jest środków w budŜecie na wyposaŜenie placów zabaw przy świetlicach i na 
zakup kosiarki samobieŜnej dla Kr ąpiela , a jest ujęty zakup  dla Klępina , radna   
uzasadniła swoje uwagi tym, Ŝe sołectwu bardzo potrzeba jest taka kosiarka poniewaŜ 
jest duŜo terenów zieleni  m.in. boisko sportowe. 
W trakcie dyskusji  zwrócono uwagę , iŜ  lepsza byłaby  wykaszarka  niŜ  kosiarka 
samobieŜna . 
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe faktycznie nie ma środków przeznaczonych na wyposaŜenie 
placów zabaw , ale musi być to sprzęt posiadający atest , muszą być systematyczne 
przeglądy , a odnośnie kosiarki to sołectwo moŜe przekazać trochę swoich środków 
sołeckich i gmina teŜ  dołoŜy  , a Klępino złoŜyło pismo o zakup.      
Wójt Gminy – powiedział ,Ŝe nie powinno tak być , aby ze środków sołeckich 
utrzymywać boiska sportowe , gdyŜ  LZS-y mają na to środki . 
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Radna Domańska – poinformował ,Ŝe w Krąpielu znajduje się   ogromny kamień ,  a 
prośba dotyczy umieszczenia tabliczki informacyjnej na tym kamieniu , naleŜałoby go 
podkopać , bo  dla tej miejscowości  stanowi pewną wartość historyczną  .  
Kolejno radna poruszyła temat dotyczący remontu i naprawy dróg , brak poboczy i 
chodników . 
Wójt Gminy – odnosząc się do  sprawy dotyczącej  kamienia  powiedział, Ŝe zna jego  
historię i  uwaŜa ,Ŝe w ciągu  roku  sprawa ta powinna być załatwiona  .Odnośnie dróg 
wójt poinformował ,Ŝe większość dróg   stanowią  drogi naleŜące do agencji i gmina 
wystąpi  z pismem , a na kawałku drogi gminnej w kierunku kościoła będzie zrobiony 
chodnik . 
Radny Lutyński zabierając głos w sprawie projektu budŜetu gminy na rok 2008 
zapytał się czy wydatki gminnego funduszu ochrony środowiska są wydatkami 
budŜetu czy nie . 
Skarbnik Gminy odpowiedziała ,Ŝe obecnie  nie są wydatkami budŜetu , bo zmieniły 
się przepisy i odpowiedziała na następne pytanie dotyczące tego , czy partycypacja jest 
dotacją ,iŜ jest to udział w kosztach . 
Kolejno radny Luty ński skierował zapytanie do wójta , a dotyczyło utworzenia 
mieszkań socjalnych w Klępinie  i Poczerninie , ile by było tych mieszkań . 
Wójt Gminy – odnośnie Klępina wyjaśnił ,Ŝe planuje się dwa mieszkania i to jest w 
budynku po byłej świetlicy , gdzie była wcześniej propozycja przejęcia jej przez 
gołębiarzy , ale sposób uŜytkowania tej świetlicy budził duŜe wątpliwości i będzie 
lepiej jak będą mieszkania , odnośnie Poczernina teŜ planuje się dwa mieszkania . 
Radny Lutyński zwrócił uwagę ,iŜ w Poczerninie jest lokal do sprzedaŜy , a w Klępinie 
po wybudowaniu - Lokalu usługowego  tj. świetlicy - , biblioteka zostanie przeniesiona  
i jakie wójt ma plany odnośnie tych pomieszczeń .  
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe  lokal w Poczerninie nie nadaje się na mieszkanie , bo to 
jest tylko jedno pomieszczenie , a odnośnie pomieszczeń po bibliotece w Klępinie wójt 
nie ma w tej sprawie podjętej jeszcze decyzji . 
Radny Lutyński stwierdził ,czy warto jest pakować środki finansowe w tą świetlicę w 
Kl ępinie skoro lokal po bibliotece jest w dobrym stanie .  
Następne pytanie radnego dotyczyło; z którego działania planuje się remont szkoły w 
Małkocinie , świetlicy w Grzędzicach i budowę świetlicy w Kl ępinie . 
Pracownik urzędu p. Danuta Ankutowicz  odpowiedziała radnemu z jakich 
programów i z których osi będą realizowane zadania , wyjaśniono równieŜ kwestię 
maksymalnego limitu dotacji na zadanie z programu „odnowa wsi „ . 
Radny Lutyński zwrócił uwagę iŜ , z programu odnowa moŜna by było pisać wniosek 
na wyposaŜenie placów świetlic , dalej zapytał się czym podyktowany jest  tak znaczny 
wzrost środków przeznaczonych na promocje i tutaj p. Ankutowicz odpowiedziała , iŜ 
planowane są  dwie większe imprezy promocyjne gminy. 
Kolejno radny odniósł się do strony internetowej , która zdaniem radnego jest słaba  , 
a było obiecywane ,Ŝe w tym roku będzie zrobiona . 
W trakcie dyskusji wyjaśniono ,Ŝe strona internetowa jest aktualizowana i występują 
problemy z firmą obsługującą , a środki finansowe na ten cel są zapisane. 
Wójt Gminy – odpowiedział na pytanie radnego dotyczące zakresu prac remontowych 
budynku urzędu . 
Radny Jurec – zapytał się o dalszy los boiska sportowego znajdującego się obecnie 
przy posesji parafii- Hospicjum  w Witkowie II. 
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe na razie nikt nie kaŜe opuścić tego terenu , a jeŜeli zajdzie 
konieczność to się przeniesie . 
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Przewodniczący Rady Gminy wracając do sprawy kosiarki i wykaszania terenów 
zieleni sołectw, zaproponował następujące  rozwiązanie , polegające na utworzeniu 
specjalnej grupy do tego celu w gminie . Poruszył równieŜ temat dotyczący LZS-ów , 
środków przeznaczanych na ich utrzymanie , a zwłaszcza boisk sportowych . 
Radny Lutyński – zaproponował , aby gmina zakupiła większość ilość wapna 
potrzebnego na boiska sportowe i rozwiozła  klubom sportowym , moŜe to być np. dwa 
razy w roku . 
Wobec braku uwag i pytań do projektu budŜetu gminy na 2008 rok , komisja 
jednogłośnie przyjęła następującą opinię :  
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Stargard Szczeciński  na 2008 rok . 
Skarbnik Gminy – poinformowała ,Ŝe na sesję grudniową będzie przygotowana 
autopoprawka do budŜetu i dotyczyć będzie następujących zmian : 
-  zadanie „ Szkoła równych szans „  miało być skończone w roku 2007 r. i z uwagi na  
   to ,Ŝe  nie otrzymano wszystkich środków ,zadanie będzie jeszcze realizowane w 2008  
  roku,  
- zmiana dochodów i wydatków związana ze środkami z PFRON – umowa na 14 tys zł 
i jest to program  pomocy dla dzieci niepełnosprawnych w szkole Pęzino , umowa 
podpisana na rok szkolny . 
Ad.4 
Zastępca wójta zapytał się radnych czy mają jakieś pytania bądź uwagi  do 
przekazanego wcześniej opracowania - Strategii , bo muszą  być naniesione 
ewentualne zmiany i zaleŜy na czasie. 
 Ad.5 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                  Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                        Data podpisania : 
2007.12.04                                                                                        2007.12. ………….  
  


